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Side 2

Spørgsmål 525: 

I bemærkningerne til L 162 (folketingsåret 2007-08, 2. samling) fremgår det, at det forven-
tes, at en mindre andel af de eksisterende 2.100 personer på forskerskatteordningen gradvis 
vil bevæge sig over på 5 års-ordningen - man regner her med, at en mindre andel vil være 
300-400 personer. Derudover fremgår det, at der må forventes at komme et øget antal per-
soner på ordningen som følge af 33 pct. ordningen. Hvor mange forskere/nøglemedarbej-
dere mener ministeren, der skal være på 33 pct. ordningen efter 3 år, for at målsætningerne 
i lovforslaget kan siges at være opfyldt, når kun 133 ud af 3.500 forskere/nøglemedarbej-
dere anvender den nye 5 års-ordning, da man senest opgjorde det?

Svar: Jeg må understrege, at skønnet over udbredelsen af 33 pct. ordningen i bemærknin-
gerne til L 162 på ingen måde er et udtryk for en målsætning om, hvor stort et antal perso-
ner man ønsker, skal anvende ordningen. Som nævnt i svaret på alm. del spørgsmål 405 er 
formålet/målsætningen med bruttoskatteordningen stadigvæk ”At styrke Danmarks interna-
tionale konkurrenceevne ved at fremme forskning og produktudvikling af internationale til-
snit i danske virksomheder og forskerinstitutioner”  


